

^{*} 於2021年與最暢銷競爭對手比較蒸氣量。Based on steam rate vs best-selling competitors 2021. (norm IEC60311) **榮獲ErgoCert認證。2020年1月與最暢銷競爭對手作比較。Certified by ErgoCert (Ergonomics Certifying Institute, recognized by Accredia). Tested vs best-selling competitors, Jan2020.



百靈最強 壓力式蒸氣熨斗* Braun's most powerful ironing system*

備有創新的PowerSteam技術,IS7286BK可提供高達每分鐘190克的持續蒸氣輸出*。 充分利用最佳的蒸氣性能和非凡的動力,實現專業的熨燙效果。

Thanks to the innovative PowerSteam Technology, IS7286BK delivers up to 190g/min of continuous steam output.* Take advantage of the greatest steam performance and extraordinary power for professional ironing results.

世界首部

榮獲人體工學認證熨斗**

The world's first ergonomics certified iron**



CareStyle 7 Pro IS7286BK 憑藉其獨特的人體工學手柄和360°柔軟紋理把手,榮獲了ErgoCert*頒發四星級人體工學評級認證。開放式手柄的設計使手腕在熨燙時保持更自然的角度,減少手腕的壓力,提供更舒適的熨燙體驗。

Awarded a prestigious 4-star rating for ergonomics by ErgoCert*, the CareStyle 7 Pro IS7286BK features a unique ergonomic handle with a 360° soft textured grip. The open handle is engineered with an optimal angle for a more natural wrist position while ironing. This design reduces stress on your wrist, providing a more comfortable ironing experience.



**榮獲ErgoCert認證。2020年1月與最暢銷競爭對手作比較。Certified by ErgoCert (Ergonomics Certifying Institute, recognized by Accredia). Tested vs best-selling competitors, Jan2020.





ProSteam模式 - 最適合垂直掛熨

ProSteam

在ProSteam模式下,您只需按一下蒸氣按鈕,即可持續噴射 30秒蒸氣,加快去皺速度,讓熨燙變得更加容易。



Smart iCare模式 - 適合所有可熨衣物

Smart iCare模式以安全熨衣溫度保護衣物,減少費時的加熱或降溫時間,令熨衫變得更快更容易。



Eco細緻環保模式 - 適用於精緻的衣物

節省超過55%的能源*,而不會影響出色的熨燙效果。



Turbo特強模式 - 適用於最難熨燙的衣物

利用最大的蒸氣量和更高的溫度,即使是厚衣物中最頑固難熨的 皺褶也能訊速熨平。

iMode Technology

Enjoy hands on convenience. The new iMode interface puts all the ironing modes at your fingertips. Select from 4 modes at the push of a button while ironing – you don't even have to put down the iron to set the perfect mode for the job.





ProSteam mode - perfect for vertical ironing

In the ProSteam mode, you simply press the trigger once for 30 seconds of prolonged continuous steam – without having to hold the trigger. One click is all it takes to speed up crease removal and make ironing easier.



Smart iCare mode - for all kind of fabrics

Smart iCare mode protects your clothes with a safe temperature for all kinds of fabrics – for smart textile protection and no time wasted on heating up or cooling down.



Eco mode - for delicate fabrics

Choose Eco temperature mode for delicate fabrics. Save more than 55 % energy* without compromising on great results.



Turbo mode - for toughest fabrics

The CareStyle 7 Pro models feature a Turbo mode with maximum steam power and higher temperature for particularly tough ironing jobs. Even the most resistant creases in thick fabrics are removed quickly.





殺滅 >99.99% 細菌及病毒

Kill >99.99% of bacteria and viruses

在幾秒鐘內,殺滅你衣服上超過99.99%的細菌和病毒*。 Eliminate in seconds more than 99.99% of bacteria and viruses from your clothes and home textiles*.



8巴蒸氣壓力,高達每分鐘650克的噴射蒸氣

8 bar steam pressure and up to 650g/min steam shot

高壓力有助細緻的蒸氣完全滲透入衣物之內,使熨燙變得輕鬆容易。 特強的噴射蒸氣,即使是最頑固的皺褶也能在瞬間變得平滑。

Higher pressure helps the fine steam completely permeate the fabric, so that ironing is ultra-easy. Even the most stubborn creases are smooth in a flash thanks to the additional steam shot.



世界首創FreeGlide 3D技術

The world's first FreeGlide 3D Technology

獨特的曲線尾部設計底板,保證360°滑動性,可以向後滑過任何障礙物,不需因鈕扣,衫袋或皺摺而轉換熨斗的方向,令熨燙變得更輕鬆方便。

The unique upward curving soleplate guarantees 360° glideability. Glide backwards over any obstacle like buttons and pockets without getting stuck.



EloxalPlus 底板 EloxalPlus Soleplate

EloxalPlus底板比不銹鋼堅硬達2倍*,而且具備非凡滑動性,可向後滑動, 令熨燙過程更快速。

The unique EloxalPlus soleplate provides extraordinary glideability to accelerate the ironing process. You can finish ironing quicker than ever before. 2x harder than stainless steel.*







垂直掛熨

Vertical ironing

榮獲人體工學認證的手柄配合強勁的蒸氣壓力,使CareStyle 7 Pro IS7286BK可輕鬆舒適地用作垂直掛熨,快速熨平窗簾和垂掛衣物。

Thanks to its high steam pressure, the CareStyle 7 Pro IS7286BK can be used as a vertical steamer for quick refreshing of curtains and hanging clothes. The handle's special ergonomic design and textured soft-grip surface provide maximum comfort.



特大可拆式2公升水箱

Extra large 2L removable water tank

可拆式水箱設計使加水更快捷容易,而且特大容量無需經常加水也可以 一次過熨燙大量衣物。

The CareStyle 7 Pro features a practical 2-litre tank that is easy to remove and refill. Enjoy the increased flexibility of being able to iron longer without having to stop and refill water as often.





快速除垢系統 Ultimate FastClean System

快速高效的除垢程序,可蒸氣性能更持久耐用。只需打開快速除垢蓋子, 水垢和雜質便能快速流出清除。

A fast and efficient descaling procedure for long-lasting steaming performance. To scale, simply open the Fast-Clean lid and calc impurities flow out quickly.



10分鐘自動關機 10mins auto-off function

熨斗在閒置時會自動關上,以確保使用安全及達至節能效果。
The iron auto-off function automatically switches the appliance into

sleep mode after 10 miutes of non-use.



備有安全鎖 Easy lock for easy carrying

安全鎖會鎖緊熨斗與水箱,既可安全地移動,亦可節省儲存空間。使用時 只需一按即可解鎖。

The easy lock feature secures the device safely and quickly for space-saving storage. Place the soleplate into the recess on the iron rest and push the slider towards the iron to lock.

規格 Specifications

.,, .,, ., ., ., ., ., ., ., ., ., ., .,	
型號 Model	IS7286BK
壓力(巴) Presssure (bar)	8
功率(瓦) Power (W)	2700
噴射蒸氣輸出(克/分鐘) Powerful steam shot (g/min)	650
蒸氣輸出(克/分鐘) Constant steam (g/min)	190
底板物料 Soleplate material	Eloxal Plus
溫度設定 Temperature setting	iMode technology
熨燙模式 Ironing modes	ProSteam, Turbo, iCare, Eco
人體工學認證 Ergonomics certified	•
FreeGlide 3D 技術 FreeGlide 3D technology	•
寧靜技術 Silent technology	•
特快除垢技術 Ultimate FastClean technology	•
鈣化清潔指示燈 CalcClean indicator	•
安全鎖 Safety lock system	•
自來水適用 Suitable for tap water	•
自動停止(分鐘) Auto off (mins)	10
水箱容量(公升) Water tank capacity (L)	2 (可拆式) (Removable)
電線 – 機座/熨斗(米) Power cord – stand / iron (m)	1.8 / 1.7
尺寸(厘米)(深 x 闊 x 高)不連熨斗/連熨斗 Dimensions (cm) (D x W x H) without iron/ with iron	40 x 22 x 23.7 40 x 22 x 29.5
重量(公斤)熨斗/熨斗連機座 Weight (kg) iron/iron with stand	0.99 / 4.94
In the latest territories and the second sec	

規格設計如有變更,恕不另行通知 Design and specifications are subject to change without prior notice

De'Longhi Kenwood A.P.A. Ltd. www.braunhousehold.com/en.hk



